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V ZDRUŽENEM PODJETJU

LET01972 ZARES 
AEROV MEJNIK

Leto 1971 je pomenilo za tovarno 
AERO obdobje preizkusa pripadnosti 
demokratičnemu in samoupravnemu si
stemu, utrjevanju medsebojnih odno
sov v duhu socialističnega razvoja in 
ne nazadnje odločnosti za prilagajanje 
naše poslovne politike splošnim napo
rom za utrditev gospodarstva v Jugo
slaviji. Združitev s Cetisom samo po
trjuje odločno pripravljenost kolekti
va, da izkoristi vse možnosti za uspeh 
skupnega razvojnega programa in 
predvsem uveljavitev človeka kot sa
moupravljala— ustvarjalca ter utrdi
tev lastnega gospodarskega položaja.

Dragoceno je spoznanje realnega po
ložaja, v katerem smo se znašli zaradi 
dosedanje razvojne politike. Spoznali 
smo, da je prišel čas, ko bodo naše 
prednosti na tržišču vedno manjše in 
in bomo vse bolj izenačeni z drugimi 
proizvajalci. Naš uspeh bo v prihod
nje vse bolj odvisen od naporov zno
traj kolektiva, od dobre organizacije 
proizvodnje, delovne discipline, kvali
tete proizvodov in uveljavljanja člo
veka, da bo njegova sposobnost in pri
pravljenost sodelovanja za hitrejši raz
voj podjetja dovolj upoštevana.

Vsebina XXI. in XXII. ustavnega 
amandmaja mora najti ustrezno mesto 
v notranji organizaciji podjetja. Za 
uresničitev tega je najprimernejši čas 
prav sedaj, ko že tečejo priprave za 
sprejem novih samoupravnih aktov 
združenega podjetja.

Uresničitev akcijskega programa, ki 
ga je kolektiv sprejel v mesecu okto
bru lani in razvojnega programa, spre
jetega z referendumom o združitvi 
obeh podjetij, pomeni za nadaljnji 
razvoj Aera prelomnico v njegovi zgo
dovini. Postali smo podjetje z velikimi 
načrti in možnostmi, da bodo naši 
uspehi tudi jutri v ponos nam in širši 
družbeni skupnosti.

NOVI STATUT
Strokovne službe v splošnem sek

torju so že v prvi polovici meseca ja
nuarja izdelale prvi delovni osnutek 
statuta, ki je bil predložen vodjem 
vseh sektorjev, ki so statut dopolnili 
s svojimi predlogi in pripombami. 
Strokovne službe so vse te pripombe 
vključile v osnutek statuta, ki se raz
množuje in bo v sredini meseca febru
arja dostavljen vsem članom kolektiva 
v javno razpravo. Ze danes prosimo 
vse, da statut temeljito pregledajo ter 
sporočijo svoje pripombe. Dober sta
tut bomo imeli samo takrat, če bomo 
pri njegovem sestavljanju sodelovali 
vsi člani kolektiva in ne samo stro
kovne službe.

Od 1. januarja posluje naše podjetje 
pod novo firmo: Aero, kemična in gra
fična industrija Celje. To ime smo iz- 
glasovili na referendumu in ga določi
li v statutarni pogodbi, ko sta se pod
jetji Cetis in Aero združili v veliko, 
sodobno kemično in grafično podjetje. 
Odslej nas je v podjetju že blizu tisoč, 
naša letošnja proizvodnja pa bo zna
šala okoli 200 milijonov dinarjev. S 
tem smo že na meji med srednje veli
kimi in velikimi podjetji, v svoji stroki 
pa smo v naši državi gotovo med naj
večjimi.

Pot do združitve ni bila lahka. Mne
nja so bila deljena, med številnimi raz
govori pred referendumom je bilo sli
šati argumente tako za, kot proti zdru
žitvi. Tudi rezultati referenduma so bi
li v posameznih obratih zelo različni. 
Pa še toliko strokovnih zadev In orga
nizacijskih težav je bilo treba prema
gati, preden sta končno dne 27. de
cembra minulega leta lahko oba de
lavska sveta rekla da za združeno pod
jetje.

Združeno podjetje zdaj imamo, pri
čele so se že organizacijske priprave 
za združevanje posameznih sektorjev

in dejavnosti. Najprej se bodo fuzio- 
nirale strokovne službe, kar se bo za
čelo v teku meseca februarja, v celo
ti pa po sprejemu zaključnega računa. 
Kmalu se bosta združila oba avtopar- 
ka, proučujejo se možnosti združitve 
obeh kartonaž, preselitev ofsetnega ti
ska in še kaj. Vse to pa je povezano 
z razrešitvijo neštetih večjih in manj
ših problemov, saj je treba pri vsem 
tem skrbeti, da bo vsaka fuzija izbolj
šala dosedanjo organizacijo, da bo ko
rak naprej za višjo proizvodnjo, pri 
čemer pa je treba predvsem paziti na 
delavca, da se bo v novem okolju do
bro počutil in da bo zaslužil raje več, 
kakor doslej.

Zavedamo se, da bo različnih težav 
še veliko, vendar menimo, da smo se 
združili zato, da bomo ustvarjali več 
In bolje, da bo boljše nam članom ko
lektiva, da bo integracija v korist tudi 
širši družbeni skupnosti. Ob teh mislih 
smo prepričani, da bo novo podjetje 
uspešno nadaljevalo tradicijo doseda
njih podjetij Aero in Cetis ter da bo 
dosegalo v bodoče še večje uspehe.

Združenemu podjetju vso srečo na 
pot.

Predsednik delavskega sveta podjetja Cetis Daniel Novak in predsednik de
lavskega sveta Aero Lojze Banič sta si segla v roko, ko sta podpisala statutarno 
pogodbo, s katero je nastalo združeno podjetje Aero, kemična in grafična 

j industrija.
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Statutarno pogodbo sta podpisala tudi direktor Cetisa 
Ivan Melik in vršilec dolžnosti direktorja Aera Srečko 

Franko. Po podpisu sta si zadovoljna stisnila roki.

Slavnostna skupna seja obeh delavskih svetov je bila 
dne 27. decembra v stekleni dvorani hotela Evropa. Po 

končani seji je stekel prijeten, tovariški razgovor.

SEJA DELAVSKIH SVETOV
Dne 27. decembra 1971 sta se sestala 

na slavnostni seji delavska sveta gra
fičnega podjetja CETIS in tovarne 
AERO, da sprejmeta statutarno pogod
bo in s tem potrdita združitev obeh 
kolektivov v združeno podjetje, ki po
sluje od 1. januarja 1972 dalje pod na
zivom: AERO, kemična in grafična in
dustrija.

Sejo sta vodila predsednika Lojze 
Banič in Daniel Novak. Delavska sveta 
sta najprej odobrila in verificirala re
zultate referenduma, nato pa sta izgla
sovala statutarno pogodbo, s katero so 
urejeni medsebojni odnosi med dose
danjima podjetjema CETIS in AERO.

V teku so priprave za združitev sin
dikalnih 'organizacij, ki jih imamo v 
našem podjetju zdaj kar tri in to: Aero 
Celje, Aero Šempeter in Cetis. Vse 
organizacije se bodo združile v enotno 
sindikalno organizacijo Aero, ki pa bo 
imela po potrebi nekaj pododborov, 
kar bo z ozirom na obseg podjetja ver
jetno potrebno.

Vse sindikalne organizacije so se 
meseca decembra močno angažirale za 
izvedbo referenduma ter za združitev 
obeh podjetij. Poleg tega so pripravile 
za otroke članov kolektiva posebno

ORGANIZACIJA ZK
Tako kakor celo leto je bilo delo 

obeh organizacij ZK (Aero in Cetis) tu
di v decembru zelo aktivno. Na več 
sestankih smo obravnavali politične 
dogodke, decembra smo se aktivno an
gažirali za uspešno izvedbo referendu
ma ter za integracijo. Pred nami je ve
liko dela, ki se ga bomo morali lotiti 
z vso zavzetostjo.

Zares slavnosten je bil trenutek, ko 
so pogodbo podpisali najprej oba pred
sednika delavskih svetov Banič in No
vak, nato pa še oba direktorja Melik 
in Franko in si segli v roke. Prisotni 
so zaploskali v počastitev nastanka ve
likega združenega podjetja AERO in 
CETIS z najboljšimi željami, da bo no
vo podjetje še uspešneje nadaljevalo 
tradicijo dosedanjih kolektivov.

Spregovorila sta še Ivan Melik ter 
Srečko Franko, ki sta izrazila prepri
čanje, da nam bo v skupnem podjetju 
lažje in boljše ter da bomo pri našem 
delu še bolj uspešni.

predstavo v celjskem poklicnem gle
dališču »Šolska naloga na potepu«. Za 
člane kolektiva Aero je bil organizi
ran tudi skupen zaključek leta v veliki 
Kladivarjevi dvorani s programom, ki 
ga je pripravila mladinska organizaci
ja. Zaključek leta 1971 so proslavili 
tudi v Šempetru. Pred koncem lanske
ga leta je imela sindikalna podružnica 
Cetis dva sestanka, na katerih so ob
ravnavali tekoče sindikalne zadeve in 
priprave za referendum. Skupaj z vod
stvom podjetja je podružnica povabila 
na tovariški razgovor upokojence pod
jetja, ki so se razen treh, ki so bili 
bolni, vsi odzvali. Ob tej priložnosti je 
spregovoril direktor Melik, po pogo
stitvi pa so bile razdeljene skromne 
nagrade.

Vsekakor moramo zapisati, da je bi
lo delo vseh treh sindikalnih podruž
nic v minulem obdobju izredno aktiv
no, k temu pa naj še dodamo, da so 
se v Celju močno angažirale še za pro
pagandno akcijo za samoprispevek za 
šole in vzgojno-varstvene ustanove. 
Podobno akcijo so izpeljali v Šempetru 
že v decembru, ko so se zavzeli za sa
moprispevek v žalski občini.

NAŠ NOVI DIREKTOR
V začetku meseca januarja se 

je predstavil novi direktor Mi
ran Mejak, dipl. ing. Ko si je 
ogledal obrate, se je pohvalno 
izrazil o našem podjetju ter 
nam zagotovil, da bo storil vse, 
kar bo v njegovi moči, da se 
bo naše podjetje tudi v bodoče 
kar najbolj uspešno razvijalo.

Še nekaj besed o življenjskih 
podatkih in o dosedanjem delu 
našega novega direktorja. Ing. 
Miran Mejak se je rodil 28. ju
lija 1927 v Sevnici ob Savi. Di
plomiral je leta 1951 na tehni
ški fakulteti Univerze v Ljub
ljani. Najprej je bil zaposlen pri 
podjetjih INA, Zagreb in Nafta, 
Lendava, kjer je začel kot stro
kovni sodelavec, nato je bil 
obratovodja in nazadnje direk
tor podjetja. Za tem je bil pred
sednik Okrajnega ljudskega od
bora v Murski Soboti, pod
predsednik Gospodarske zborni
ce SRS in član Izvršnega sveta 
SRS. V času od aprila 1968 do 
julija 1971 je bil član Zveznega 
izvršnega sveta. Sedaj pa je po
slanec Zbora narodov zvezne 
skupščine. Ing. Mejak se je pov
sod, kjer je doslej delal, uspeš
no uveljavil kot odličen stro
kovnjak, vesten delavec in do
ber tovariš.

DELO NAŠIH SINDIKATOV



KNJIGOTISK IN NESKONČNI 
OBRAZCI

Obrat Cetis ima dovolj dela in so 
proizvodne kapacitete v celoti zasede
ne. Poleg številnih drobnih naročil je 
v tisku nekaj knjig v večjih nakladah. 
Decembra so med drugim dotiskali I. 
del velike in bogato opremljene Orož
nove Zgodovine Celja in okolice. Do
volj dela je tudi v obratu neskončni 
tisk, kjer izdelujejo zdaj neskončne 
obrazce za inštitut Jožef Stefan, pod
jetji Intertrade, Ljubljansko banko, pa 
še za nekatere druge naročnike. V pri
pravi je tudi naš doslej največji izvoz
ni posel, neskončni obrazci za Bolga
rijo v vrednosti 118.000 dolarjev. V 
razgovorih smo tudi za izvoz neskonč
nih obrazcev na Nizozemsko v vred
nosti 161.000 dolarjev.

GREGA, PREDSEDNIK 
OBLIKOVALCEV

Na nedavnem ustanovnem občnem 
zboru je bil naš sodelavec Grega Švab 
izvoljen za predsednika društva obli
kovalcev v Celju.

POHVALA ZA GAŠENJE POŽARA
Upravni odbor Aera je izrekel na 

svoji zadnji seji javno pohvalo F. Hor
vatu, F, Žeraku, Z. Mratinkoviču, F. 
Nežmahu, A. Černigoju, M. Škorcu, M. 
Lesjaku in S. Hortisu za požrtvovalno 
gašenje požara dne 7. 10. 1971. Tudi ob 
tej priliki opozarjamo na požarno var
nost pri vseh delih v podjetju. Bodimo 
previdni in varujmo podjetje!

IZVOZ NA MADŽARSKO
Meseca decembra smo izvozili na 

Madžarsko kar precej naših izdelkov, 
predvsem jasnit papirja, matric in en
kratnega karbona v skupni vrednosti 
66.000 dolarjev. V teku so razgovori 
za nadaljnje pošiljke. Velja pripomni
ti, da je treba letos storiti vse, kar je 
v naši moči, da občutno povečamo iz
voz, ki je bil doslej minimalen.

BOMO GRADILI 20 STANOVANJ?
Odbor za stanovanjske zadeve je 

sprejel na svoji zadnji seji pomemben 
sklep, s katerim predlaga delavskemu 
svetu, da sklene pogodbo z gradbenim 
industrijskim podjetjem Ingrad v Celju 
'a gradnjo 20-stanovanjskega bloka. 
Blok bo stal na Lavi, približno 800 m 
oddaljen od obrata II, v njem bodo 
dvo- in trosobna stanovanja, katerih 
cena bo okoli 200.000 din; z gradnjo 
bodo pričeli po podpisu pogodbe, sta
novanja pa naj bi bila vseljiva leta 
1973. Menimo, da bo delavski svet 
odobril sklenitev te pogodbe, ki je za 
družbeni standard članov našega ko
lektiva velike važnosti. Na isti seji je 
odbor za stanovanjske zadeve obrav
naval tudi poročilo, ki ga je sprejel 
delavski svet o stanovanjski izgradnji 
ter sklepe, ki so bili sprejeti o tej pro
blematiki na zadnji seji delavskega 
sveta.

REKORDNA PROIZVODNJA 
V KNJIGOTISKU

V Cetisovem oddelku klasičnega 
knjigotiska so dosegli meseca decem
bra rekordno proizvodnjo. Fakturirana

DROBNE VESTI 
IZ AERA

realizacija je znašala 1.908.000 dinar
jev, kar je za 41 % več kakor popreč
na mesečna realizacija.

GRADNJA SKLADIŠČA ZA 
VNETLJIVE SNOVI

Kljub zimskemu času gradnja mon
tažnega skladišča jugozahodno od no
ve hale obrata II lepo napreduje. Skla
dišče bo imelo dimenzije 12,5 X 25 m. 
Že tečejo priprave za nadaljevanje 
gradnje montažnih skladišč na tem 
prostoru. S temi skladišči bi se v hali 
lahko uredili nekateri novi proizvodni 
oddelki. Predvidoma bomo z gradnjo 
skladišč nadaljevali spomladi.

RAČUNALNIŠKE PLAČILNE VREČKE
Po osvojitvi postopka za karbonizi- 

ranje neskončnih tiskovin, so strokov
njaki in mladi kvalificirani delavci v 
obratu neskončnega tiska osvojili tudi 
proizvodnjo plačilnih vrečk za raču
nalniške centre.

Tako je osvojen tehnološki posto
pek, ki nam je v letu 1971 povzročal 
velike težave, ki so bile videti včasih 
kar nepremagljive.

PROSTE SOBOTE
V tisku je koledar, v katerem bodo 

označene vse proste sobote. Prva in
formacija: delamo v soboto 5. febru
arja, nato pa imamo do začetka aprila 
proste vse sobote.

NAŠA ELEKTRONSKA OBDELAVA PODATKOV
V našem podjetju smo pričeli pred 

dvema letoma z elektronsko obdelavo 
podatkov in bi rada tu na kratko opi
sala ta oddelek in njegove naloge.

Oddelek EOF se sestoji iz elektron
skega sistema, luknjalnice s sortirko in 
pomožnih strojev (separator papirja, 
rezalec papirja). Imamo sistem 360/20 
s kapaciteto 16 K, ki spada med manj
še. Te vrste podatkov se ne shranju
jejo na karticah, ampak se takoj pre
pišejo na diske (magnetno tanke tra
kove), ki zavzemajo zelo malo prosto
ra in imajo ogromno kapaciteto. Na 
en disk lahko spravimo nad 5 milijo
nov podatkov.

Sistem je bil instaliran v novembru 
1969, z redno obdelavo pa smo začeli 
leta 1970. Prvo je prešla na elektron
sko obdelavo prodaja, ki smo jo izpo
polnjevali skozi vse leto 1970, tako da 
jo sedaj obdelujemo v celoti z vsemi 
statistikami. V letu 1971 smo začeli 
obdelovati salda-konte, postopoma tu
di zamudne obresti, plačilne opomine, 
opomine pred tožbo in tožbe. Sedaj 
pripravljamo obdelavo polizdelkov in 
materiala.

Delo je razdeljeno na več faz, o ka
terih nekaj besed. Prične se v luknjal- 
nici, ki se sestoji iz numerirk, luknjača, 
alfabet luknjača in dveh verificirk. Na

teh strojih se zluknjajo in verificirajo 
vsi podatki. Podatki se zluknjajo na 
kartice, ki imajo 80 kolon in 9 vrstic. 
V luknjalnici je še sortirka, kjer se 
kartice sortirajo po VK-jih in šifrah.

Ko so podatki prenešeni na kartice, 
jih prevzame v obdelavo elektronski 
sistem.

Na pomožnih strojih — separatorju 
in rezalcu papirja — pa se vse tabele 
s podatki, ki pridejo iz sistema, razde
lijo in razrežejo. Elektronska obdelava 
podatkov se tudi pri nas vedno bolj 
uveljavlja, saj je zanesljiva, hitra in 
pregledna.

Hilda Vrbovšek

Irena, Mlča in Hilda pri luknjanju in verificiranju 
podatkov.

Elektronska obdelava podatkov v našem podjetju. Srd j o 
pri fakturiranju.



O SAMOPRISPEVKU 
SO NAM POVEDALI

JAKA MAJCEN,
ravnatelj osnovne šole 
I. celjske čete

Odločiti se za samoprispevek • 
pomeni pospešeno reševanje 
problemov v osnovni šoli in v 
vzgojno-varstvenih ustanovah. 
Gre za naše najmlajše občane, 
ki so še nesposobni za samostoj
no življenje, zato moramo prav 
zanje najprej poskrbeti.

Z uspešno izvedbo referendu
ma bomo zagotovili sredstva, da 
bomo lažje ujeli korak s časom 
in šli zanesljiveje dalje. Dalje 
pa moramo, moramo zato, ker 
ne smemo zaostajati za napred
kom,- tudi ne smemo zaostajati 
za tistimi, ki imajo nekoliko 
manj kot mi. Sicer pa vse, kar 
bomo storili za uspešno izved
bo referenduma, delamo za našo 
mladino, za njihov še lepši ju
trišnji dan.

ANICA VREČKO,
vodja obratnega knjigovodstva, 
mati dveh otrok

V Celju imamo premalo pro
storov v vrtcih in šolah, zaradi 
česar trpi kvaliteta varstva in 
pouka. 2e samo dejstvo, da mo
rajo šole razmišljati o uvedbi 
tretje'izmene in da se v razre
dih stiska preveč otrok, nas 
opozarja, da moramo nekaj 
ukreniti. Če ni drugega izhoda, 
bomo pač prispevali iz svojega 
osebnega proračuna, saj smo to 
tudi dolžni storiti. Prav se mi 
zdi, da bodo prispevka oprošče
ni tisti z nižjimi osebnimi pre
jemki, ker jim vsak tisočak v 
žepu veliko pomeni.

SAMOPRISPEVEK ZA SOLE IN VRTCE
6. FEBRUARJA BOMO GLASOVALI V CELJSKI OBČINI ZA SAMOPRISPEVEK

Mnogim občinam in krajevnim skup
nostim na širšem celjskem območju in 
drugod v Sloveniji, ki so z uveljavit
vijo samoprispevka za izgradnjo in 
obnovo šol, otroških vrtcev in drugih 
objektov našli edino pot za hitrejše 
reševanje teh problemov, se zdaj pri
družuje tudi celjska občina.

Odločitev za to solidarnostno akcijo 
je stara že nekaj let, le da bo do nje
ne uresničitve prišlo šele v letošnjem 
letu. Občani bodo odločali o uvelja
vitvi samoprispevka na referendumu 
6. februarja.

Občani in delovni ljudje celjske ob
čine smo torej na pragu velike soli
darnostne akcije, bržčas tudi ne zad
nje. Akcija za samoprispevek v občin
skem merilu ima izredno popularno 
vsebino, saj gre za šole in otroške 
vrtce, ki so povsem namenjeni našim 
otrokom. In kadar gre za otroke, ni di
lem. V takih primerih je odločitev sa
mo ena — otrokom je treba nuditi naj
več, kar pač zmoremo, da se bodo lah
ko izobraževali in vzgajali v primer
nih pogojih. Program del, ki bi ga naj 
uresničili tudi s sredstvi samoprispev
ka, dokazuje, da imamo v celjski ob
čini na področju osnovnega šolstva, da 
ne govorimo o srednjem šolstvu, za
tem v otroškem varstvu in tudi dru
god, izredne težave. In tako je tudi ta 
program samo majhen odsev velike vr
zeli, ki zeva na tem področju. Tu pa 
je treba nekaj storiti. K rešitvi tega 
problema moramo doprinesti vsak svoj 
delež, eden večjega, drugi manjšega, 
toliko, kolikor pač zmoremo.

Program zajema v otroškem varstvu 
štiri vzgojno-varstvene ustanove: Hu
dinjo, Otok, Store in Ostrožno. Zgra
dili bi jih naj v letih od 1972 do 1976. 
V osnovnem šolstvu gre za dve novi 
šoli: Otok in Lava, za prizidka v Voj
niku in na Polulah ter za telovadnico 
na Dobrni.

Ta program bomo izpolnili samo, če 
bomo na referendumu odločno zapisali 
svoj da, da za naše otroke.

KAJ SE BO GRADILO S SREDSTVI 
SAMOPRISPEVKA 

S sredstvi samoprispevka občanov 
celjske občine bodo v času od leta 1972 
do 1977 zgrajeni šolski in varstveni 
objekti:
Otroško varstvo
1. VVZ Hudinja
2. VVZ Otok
3. VVZ Store
4. VVZ Ostrožno 
Osnovno šolstvo
1. Osnovna šola 

Otok
2. Osnovna šola 

Lava
3. Prizidek OS 

Vojnik
4. Telovadnica 

Dobrna
5. Prizidek OS 

Polule

duma, bomo torej leta 1977 te objekte 
tudi imeli in s tem zagotovljeno var
stvo za malčke in urejen osnovnošol
ski pouk.

4.080.000
3.800.000
2.080.000 
3,140.000

1972
1973
1974 
1976

11,500.000 1973

11,500.000 1977

4,800.000 1973

1,600.000 1977

1,650.000 1974
v uspeh referen-



6. FEBRUARJA D A ZA NAŠE OTROKE
Dne 6. februarja 1972 bomo imeli na območju celjske občine referendum o 

samoprispevku za gradnjo objektov otroškega varstva in osnovnih šol. S samo
prispevkom, ki ga bodo plačevali v višini 1 % od osebnih dohodkov vsi zapo
sleni v občini, ki imajo mesečnih prejemkov več kot 1.200 din, bodo zgrajene 
do leta 1977 štiri vzgojno-varstvene ustanove, dve osnovni šoli, dva prizidka k 
osnovnim šolam in ena telovadnica.

Pozivamo vse člane našega kolektiva, da dne 6. februarja zapišejo svoj da 
za samoprispevek in s tem dokažejo, da se zavzemajo za naše skupne družbene 
potrebe in za lepšo prihodnost naših otrok.

Celje, 1. februarja 1972 Osnovne organizacije sindikata AERO

TRIM - ŠPORT ZA 
VSAKOGAR

Športna rekreacija je nujna 
potreba današnjega časa, saj 
vpliva tako na zdravje, kot na 
telesno in duševno ravnotežje 
in seveda na delovno storilnost.

Zato Občinski sindikalni svet 
organizira tako obliko športne 
dejavnosti, ki je dostopna vsa
komur, to je v obliki tekmova
nje za športno značko TRIM 
(pomeni v prenesenem smislu 
uravnoteženje duha in telesa).

Tekmuje se za dve znački:
1. rekreativna značka TRIM
2. tekmovalna značka TRIM
Osvojitev rekreativne značke

TRIM-1972 pomeni vpisovati re
kreativne aktivnosti v poseben 
karton. Najmanj 150 aktivnosti 
v enem letu pa pomeni osvoji
tev značke. Akcija temelji na 
samokontroli posameznika, ki 
tekmuje s samim seboj, s prija
telji ali sodelavci.

Tekmovalna značka TRIM je 
zahtevnejša oblika, organizira
na in kontrolirana, pa kljub te
mu vsakomur dostopna. Tekmo

valo se bo v osmih panogah: 
kegljanje, streljanje, smučanje, 
plavanje, tek, kolesarjenje, 
TRIM steza, planinstvo. Za os
vojitev te značke bo treba do
seči določeno število točk s 
športnimi dosežki. Kdor bo že
lel osvojiti to značko, bo mo
ral izpolniti istočasno tudi po
goje za rekreacijsko značko 
TRIM. Vabimo člane kolektiva, 
da se v čim večjem številu 
vključijo v to akcijo.

Mladen Jazbec

Še o samoprispevku:
MARIJA ŠPILJAR 
delavka v knjigoveznici, 
mati dveh otrok

Vsekakor je prav, da se konč
no nekaj ukrene, da dobimo v 
Celju dovolj prostora za naše 
otroke v varstvenih ustanovah 
in v šolah. Sama sem že imela 
težave, ko nisem imela pred leti 
otrok kam dati v varstvo. Če je 
sploh kaj potrebno, so potrebne 
šole in vrtci. Na referendumu 
bom glasovala za samoprispe
vek.

I=mm

MILAN GOMBAČ, 
ravnatelj osnovne šole 
»Franja Kranjca« Celje—Polule

Samo še kratek čas nas loči 
od referenduma za uvedbo sa
moprispevka za izgradnjo vzgoj- 
no-varstvenih ustanov in osnov
nih šol v celjski občini. Kljub 
temu, da je bilo zgrajenih po 
vojni 5 osnovnih šol, obiskuje 
73 °/(> učencev pouk v dveh iz
menah. V oddelkih podaljšane
ga bivanja pa je vključenih le 
9,5 % otrok.

S samoprispevkom bi se iz
boljšalo stanje tudi na polulski 
šoli, saj imamo v nekaterih raz
redih še triizmenski pouk in no
benih dodatnih prostorov. Pod 
takimi pogoji je težko dosegati 
boljše učne uspehe in s tem 
zniževati zloglasni osip. Menim, 
da je bil že skrajni čas za razpis 
referenduma.

ŽALIKA POTEKO,
stroškovni knjigovodja, 
mati enega otroka, 
drugi je na poti

Rada bom podprla prizadeva
nja občinskih činiteljev za grad
njo novih otroških varstvenih 
ustanov in šol, denar, ki bo 
zbran s samoprispevkom, pa 
mora biti porabljen res v te na
mene. To je za nas matere iz
rednega pomena, saj vem, da je 
v Celju premalo prostora v vrt
cih in v šolah. Na referendumu 
dne 6. februarja bom glasovala 
za samoprispevek, da bo lepše 
našim otrokom.



Selotejp proizvajamo na najsodobnejših strojih. Pri adjustiranju in embaliranju selotejpa v Šempetru.

REKREACIJA NA GOLTEH
(Kje dobim ključ in koliko stane prenočevanje?)

OSEBNE VESTI
PRIŠLI V PODJETJE

(Od 1. jan. 1972 dalje)
1. Požun Peter, analitik
2. Miklavžin Ivan, pom. del.
3. Kolar Ljubo, pom. delavec
4. Mihelič Darko, pom. del.
5. Oprešnik Franc, šofer 

osebnega avtomobila
6. Ocvirk Adolf, strugar I.
7. Hostnik Jože, kovino

strugar
ODŠLI IZ PODJETJA
(Od 1. jan. 1972 dalje)

1. Hočevar Silva, pravni ref.
2. Ibraimov Ajdan, tiskar III.

POROČILI SO SE:
Kanjir Ana, adjusterka in 
Vidmar Marjan, mehanik v 
SIP Šempeter.

ŠTEVILO ZAPOSLENIH
4. januarja nas je bilo v zdru
ženem podjetju 948.

ZAHVALA
Vsem sodelavcem, ki so spre

mili mojo mamo 
MARIJO MRAK, roj. SORČAN 
k zadnjemu počitku, darovali 
cvetje in mi izrazili sožalje, se 
iskreno zahvaljujem.

Danica Habjan

MLADINSKI AKTIV
V začetku januarja je bila skupna 

seja mladinskih odborov Aero in Ce
tis. Na seji smo se pogovarjali o bo
dočem skupnem delu.

Konec januarja je bil dvodnevni se
minar na Dobrni. Na seminarju, ki ga 
vsako leto prireja občinska mladin
ska konferenca, smo razpravljali o 
perspektivnem gospodarskem razvoju 
celjske občine in o političnem položa
ju doma in v svetu. Seminarja sta se 
udeležila po dva mladinca iz Aera in 
Cetisa.

V februarju bomo priredili maška-
radni ples. Mladina bo v bodoče še 
bolj aktivna. Dora Rovere

V zimsko turističnem centru na Gol- 
teh imamo polovico depandanse. Na 
voljo so tri sobe, ena s štirimi, ena s 
tremi in ena z dvema ležiščema — 
skupno 9 ležišč. Prostori so komfortno 
urejeni, stalno oskrbovani in ogrevani. 
Vse sobe imajo toplo in mrzlo vodo. 
V čajni kuhinji se lahko pripravljajo 
enostavnejše jedi — kuhanje kosil in 
zahtevnejših jedi ni dovoljeno, ker ni 
za to dovolj prostora.

Sobe oddaja Silva Golavšek, obrat 
Cetis, tel. 23-72, int. 03. Tu se plača 
nočnina v znesku 10.— din za eno no
čitev, po 7.— din za dve zaporedni no
čitvi in po 5.— din za tri in več zapo
rednih nočitev na osebo. Interesent 
dobi napotnico in prevzame ključ od 
sobe. Brez napotnice prenočevanje v 
depandansi ni dovoljeno. Za nočitev 
se plača še posebej turistična taksa, ki 
jo pobira oskrbnica depandanse. Na
vedene cene veljajo za člane delovne 
skupnosti in njihove družinske člane. 
Vsi drugi gostje depandanse pa mo
rajo plačati po 20.—din za vsako no
čitev.

REKREACIJA - DOPUSTI
Tako pri Aeru kakor pri Cetisu smo 

se za rekreacijo zelo zanimali. Samo 
pri Aeru je porabila sindikalna orga
nizacija v ta namen 53.257 din. V 
združenem podjetju imamo za rekrea
cijo na voljo depandanso na Golteh, 
dve sobi v Mozirski koči in počitniški 
dom na Velem Lošinju. Večje število 
ležišč si bomo zagotovili tudi v dru
gih počitniških domovih. Podrobnosti 
o dopustih bodo objavljene v naslednji 
številki našega časopisa.

OBČNI ZBOR 
PLANINSKEGA ODSEKA

21. januarja je imel svoj redni let
ni občni zbor naš planinski odsek. 
Podan je bil obračun o delu v minu
lem letu ter sprejet delovni program 
za leto 1972, o katerem bomo podrob
neje poročali v naslednji številki.

Za prehrano mora poskrbeti vsakdo 
sam. Avtoturistično podjetje Izletnik 
nudi vsem kolektivom, investitorjem 
depandans na Golteh, torej tudi nam, 
20 % popusta za ceno hrane in prevo
za z gondolo in žičnicami. V ta namen 
so izdali posebne bone, ki so na Gol
teh plačilno sredstvo. Dobijo se pri 
blagajničarki Stani Javoršek, obrat 
Cetis, tel. 23-72, int. 0003.

Izletnik nudi tudi dnevne penzionske 
karte po ceni 64.— din za tri obroke 
dnevno, prevoz z gondolo in neomeje
no število voženj z žičnicami, treba pa 
je kupiti penzionsko karto za najmanj 
dva zaporedna dneva. Zelo ugodni so 
tudi prevozi iz Celja ob nedeljah.

Naj omenimo še ceno dnevne karte 
za smučanje med tednom, ki stane 
30.— din, ob sobotah in nedeljah pa 
50.— din. Od ponedeljka do petka je 
na voljo tudi popoldanska karta 20.— 
din.

Vabimo člane kolektiva, da čim po
gosteje obiskujejo Golte.

REZULTATI 
SINDIKALNIH IGER

Na lanskoletnih sindikalnih šport
nih igrah so se ekipe Aera uvrstile na 
odlično tretje, Cetisove pa osmo me
sto.

V posameznih disciplinah so se uvr
stili športniki Aera pri smučanju na 
šesto, pri namiznem tenisu na tretje, 
šahu drugo, kegljanju četrto, nogome
tu peto, v malem nogometu na deveto, 
v streljanju na devetnajsto, v roko
metu prvo in v odbojki tretje mesto. 
Cetisovi tekmovalci pa so bili v smu
čanju tretji, v namiznem tenisu drugi, 
šahu štirinajsti, kegljanju trinajsti, v 
nogometu tretji, malem nogometu šest
najsti, v kolesarjenju šesti, streljanju 
dvajseti ter v rokometu in odbojki 
sedmi. Tekmovalcem čestitamo k do
seženim uspehom ž željo, da bi se le
tos združeni še bolje plasirali.



NAPAČNA TELEFONSKA ZVEZA
Črtica

Filipa je prebudilo zvonjenje tele
fona. Počasi je vstal in kar bos sto
pil do aparata, ki je kar naprej ne
usmiljeno zvonil. Dvignil je slušalko. 
Neznan glas je nekaj vprašal. Na to 
vprašanje je Filip odgovoril le s tem, 
da je bila »napačna zveza«.

»Da, napačna zveza« ga je prešini
lo. »Prazna soba, vonj po opranem 
perilu in povsod razmetana moja ob
leka. Napačna zveza. Ali je bilo to 
z Natašo napačna zveza? Zakaj je od
šla?«

Spet je začel razmišljati. Kot že to
likokrat, je razmišljal o njej, o sebi, 
o njiju. Zelo jo je pogrešal. Sele zdaj 
je vedel, kako zelo jo je imel rad. 
Znova je legel. A spati ni mogel več. 
Zaprl je oči in njen lik je bil pred 
njim. Nataša, svetlolasa, kot nebo 
modrih oči, nasmejana. Prekrižanih 
nog je sedala na postelji, se smejala 
in govorila: »Zakaj bi se poročila? 
Zato, ker se vsi poročajo, ker je takš
na navada, ali zato ker midva to ho
čeva? Zdi se mi, da bi rada skupaj 
živela, mar ne, mili? Saj vendar lah
ko narediva to drugače, tako samo 
za naju!«

»Kako to misliš?« je vprašal on.
»Cisto preprosto. Poveva si, kaj bi 

drug od drugega želela in si oblju
biva, da se bova tega držala. Dava si 
besedo. Tako kot pred matičarjem. 
Samo, da bi bilo to za naju, zaradi 
naju. Razumeš? To se drugih ne tiče. 
Brez blišča slavja in sorodnikov. Ali 
ne bi bilo lepše, čudovito?!«

Objela ga je in mu nežno razmršila 
lase, tako kot je znala samo ona. To 
je imel rad.

Odprl je oči. Tema mu je dobro 
dela. Bolje je bilo, kot čez dan. Ta
krat je bilo teže. Še nikoli ni bil tako 
sam. To samoto je čutil še celo na ko
ži. Spet je zaprl oči.

Bila je tu, kot takrat. »Ljubim te. 
Živela bom svoje življenje ob tvojem. 
Obljubljam, da bom razumna in pred
vsem tvoja!«

Potem se je spomnil svojih besed.
»Tudi jaz!« Samo to je lahko rekel. 

A čutil je mnogo, mnogo več. Naen

krat ni bilo besed, pravih besed, takš
nih, ki bi povedale vse tisto, kar je 
čutil.

Potem sta delala in živela skupaj. 
Na nikogar se nista ozirala. Bila sta 
zadovoljna sama s sabo. Lepo je bilo. 
A naenkrat je prišlo tisto. Nataša je 
morala v drug kraj. Tega se ni želel 
spominjati. A same misli, ki so bile 
spreminjajoče kot glasba, so ga pri
vedle do tod.

»Filip, težko se poslavljam. Pa saj 
bo samo kratek čas, za časek, mar 
ne? Vrnila se bom. Samo tvoja sem
— dajem besedo — vrnila se bom!«

»Čakal te bom, tudi jaz dajem bese
do!« je izdavil Filip.

Spet je odprl oči. V temi je iskal 
uro. Kmalu bo treba na delo. Se to 
mu je postajalo zoprno.

»Malo, malo še lahko zaprem oči!« 
si je rekel.

Zdaj ni bilo več njenega lika. Bile 
so samo misli, ki so vrtale, odkar je 
odšla in se ni oglasila niti z enim 
samim pismom. Zakaj je storila to? 
Kako, da ni mogla povedati narav
nost, da ga ne ljubi več. In obljubila 
je, da se bo vrnila, dala je besedo, 
kako je to mogla? Ona. Vedno je tr
dila, da se beseda ne daje kar tako. 
Saj je ni mogla dati kar tako, ne da 
bi kaj čutila. Morda pa je le to, da 
danes tega ne čuti več in je beseda
— beseda nepomembna. Toda kaj je 
potem pomembno?

Odprl je oči. Prižgal je luč in po
časi vstal. Med tem, ko se je oblačil, 
je prižgal magnetofon. Glasba je na
polnila prostor. Chopinov koncert za 
klavir v A-molu. Rad je imel to glas
bo. Potem, ko se je uredil, je počasi 
odšel v službo. Po ulici je hodil, ozi
raje se na vse strani, kot da bo zdaj 
zdaj pritekla nasmejana k njemu. Na
enkrat se je svojega obnašanja zave
del. Povesil je pogled in rekel pred
se: »Napačna zveza!«

A bilo je jutro in za jutrom je ved
no nov dan. Morda pa bo ta dan pri
nesel njo, morda pa le ne čaka zaman.

Filipov korak je bil takoj prožnejši 
in hitrejši. Še vedno je upal, da to le 
ni bila »napačna zveza«.

Dora Rovere

Dora Rovere:

TRI PESMI
ZBEGANOST
Preveč je misli in hotenja, 
preveč je v meni hrepenenja, 
ne vem več kaj resnica je, 
ne vidim več poti do nje.

Toliko čustev v meni se prepleta, 
želja in nekbkšnih hotenj, 
da zdi se mi, da sem prekleta, 
ko sem tako v njih ujeta.

SREČA
Sreča često hodi z nami, 
a mnogokdo pravi, da je ni.
Sreča mnogo hodi z nami, 
četudi kdaj se zdi nam, da je ni, 
a že to se zdi mi sreča, 
da hodiš, dihaš in da si.

V GOZDU
V gozdu so drevesa kakor bratje, 
tesno privija drugo k drugemu veje 
tako nežneje in topleje,
tako vedo, da je nekdo ob njih, 
ki varuje jih, boža in pa greje.

Samote ne poznajo ti očaki, 
pa naj odeti so zeleno ali rdeče, 
vedno enako mirni, koprneče 
dvigujejo le proti soncu veje.

Minljiva tudi njihova je sreča, 
uniči strela jih al' pa sekira.

DOBER POLLETNI
USPEH

Na poklicni grafični šoli v Ljubljani 
imamo 26 učencev. 13 knjigotiskarjev, 
6 ofset tiskarjev, 4 ročne stavce, 2 
strojna stavca in enega knjigoveza.

Kakor običajno, imajo tudi letos ob 
zaključku prvega šolskega polletja na
ši fantje lep uspeh. Med najbolj prid
nimi so bili učenci tretjega letnika 
NARAKS Stanko, VIZJAK Milan in 
RIHTER Slavko, ki so končali polletje 
z odličnim uspehom in bodo oproščeni 
opravljanja zaključnih izpitov, če bodo 
pri praktičnem delu dobili vsaj oceno 
prav dobro. Sicer pa imamo med učen
ci še 10 prav dobrih in 10 dobrih.

Med zimskimi počitnicami smo pri
redili za učence enodnevno ekskurzijo 
na Gorenjsko. Ogledali smo si enega 
izmed obratov Iskre v Kranju, večji 
del dneva pa smo izrabili za zimsko 
rekreacijo.

Naši ročni stavci pri svojem vsakodnevnem delu. V oddelku neskončnega tiska ob Mariborski cesti.



POČASTIMO PUSTA 
POČASTIMO PUSTA

Popustimo pusta, 
Id prevzame 
tebe, mene - 
pa funuku, 
korenjaku 
pa metnjakoviča 
in bedaka! 
tlel, za pustu 
dre zu res, 
pa čeprav je 
šalu vmes!
Ko zu jiusta 
se vrtimo, 
z uvozom 
se borimo, 
z izvozom 
so tetave 
itevalvueijske 
nuruve!
In likvidnost 
ta je taka, 
da denarcev 
ne pretaka! 
Upajmo, 
da plače vsaj 
še (loltimo 
za nuzuj!
Lani smo se 
poročili, 
zraven tudi 
veselili, 
sle/tli se 
na veselici, 
leje so zdaj 
junaški strici!

Integracija 
je napisana, 
zdaj se preučuje - 
tudi čaka, 
kje in kdaj 
pu še kako, 
se dejansko 
snidemo!
Si* pred pustom 
talclor zgine, 
ki nam 
tlelttl je 
skomine!
In za /tasta 
prav za res, 
nov direktor 
pride vmes. 
Omejitve 
iti težave 
letos čakajo 
nus prave!
Pa pustimo 
danes to!
Enkrat v letu 
državljan 
bodi burkast, 
ne zaspan, 
masko šemusto 
nadeni, 
se predstavi 
šefu, ženi, 
se zavrti 
in napij, 
pu še gluiek 
kak razbij!

_ _ _ Celje - skladišče
—D-Per
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Saj potem 
vse telo 
šleva boš 
in boš vdan 
dan za dnevom 
ves postu n!
To kar tukaj 
sem napisal:

vse za šalo, 
nič za res, 
pa čeprav 
je res kaj vmes. 
In za konec, 
za ta dan, 
lep pozdrav 
prijatelj Vran!

NAŠ AERO, glasilo podjetja AERO, kemična in grafična industrija, Celje. Izhaja šestkrat letno. To številko je uredil 
uredniški odbor: Vilma Leskovar (predsednica), prof. Zoran Vudler (glavni in odgovorni urednik), Maja Radišek (taj
nica), Grega Švab (oblikovalec), Ivan Premzl (fotograf), Franc Mauer (tehniški urednik), Dora Rovere in Edo Ga
spari. Strojni stavek: Drago Koštomaj in Jože Crepinšek, meter: Tone Fister, korektor: Jože Tome. Tiskano v AERU,

obrat knjigotisk. Za tiskarno Drago Vračun.


